
JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 407 van 15 februari 2016
van BRUNO TOBBACK

1-2.Onderstaande data zijn gebaseerd op de vergunningenregisters van de gemeenten 
op basis van 263 van de 308 gemeenten met een goedgekeurd 
vergunningenregister.

2014
Maand aanvragen WEIGERINGEN VERGUNNINGEN
Januari 16 1 15
Februari 14 0 14
Maart 20 4 16
April 17 2 15
Mei 13 2 11
Juni 10 2 8
Juli 15 0 15
Augustus 14 2 12
September 11 0 11
Oktober 14 2 12
November 8 0 8
December 11 0 11

Totaal:
                       

163
                                   

15                        148

De gegevens m.b.t. het tweede deel van 2015 zijn nog onvolledig omdat deze 
momenteel nog geactualiseerd worden door de gemeenten. Voor 246 van de 308 
gemeenten is de informatie volledig.

2015
Maand aanvragen WEIGERINGEN VERGUNNINGEN
Januari 15 1 14
Februari 13 2 11
Maart 16  16
April 14 1 13
Mei 10  10
Juni 6 1 5
Juli 17 1 16
Augustus 12 2 10
September 12  12
Oktober 12 1 11
November 9 1 8
December 11 3 8
Totaal 147 13 134



Hieronder vindt u de oppervlakte waarvoor ontheffing werd verleend.

ONTHEFFING Oppervlakte (ha)
2014 71,36
2015 34,95

Wat betreft de verhouding tussen financiële compensatie en compensatie in natura 
kan het volgende aangegeven worden:

compenserende bebossing % financiële compensatie %
2014 51,00 49,00
2015 22,50 77,50

3. Cijfers voor de eerste jaarhelft 2016 kunnen pas vanaf 1 juli 2016 meegedeeld 
worden, wanneer de eerstvolgende updates door de gemeenten digitaal worden 
overgemaakt.

4. Elke stedenbouwkundige aanvraag, ook deze voor een ontbossing, is het onderwerp 
van een afweging vanuit het oogpunt van goede ruimtelijke ordening in uitvoering van 
artikel 1.1.4 van de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening. Er wordt rekening gehouden 
met de ruimtelijke draagkracht, de gevolgen voor het leefmilieu en de culturele, 
economische, esthetische en sociale gevolgen.



SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 407
van BRUNO TOBBACK
datum: 15 februari 2016

aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Stedenbouwkundige vergunningen ontbossing  -  Stand van zaken

Graag had ik van de minister de volgende informatie gekregen.

1. Wat is het aantal aanvragen tot stedenbouwkundige vergunning met het oog op 
ontbossing dat werd ingediend in iedere maand van de jaren 2014 en 2015?

2. Wat is het aantal aanvragen daarvan dat werd goedgekeurd; de totale betrokken 
oppervlakte waarvoor ontheffing van het verbod op ontbossing werd verleend; de 
verhouding tussen de oppervlakte die in natura werd gecompenseerd en de 
oppervlakte waarvoor een betaling in het Boscompensatiefonds werd gedaan?

3. Wat is het aantal aanvragen voor een stedenbouwkundige vergunning met het oog 
op ontbossing dat werd ingediend in de maanden januari en februari van 2016?

4. Welke afwegingscriteria worden gebruikt om een stedenbouwkundige vergunning 
voor ontbossing al dan niet af te leveren?


